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Abstract (en)
The case according to the invention is formed from two identical half-shells with edges (4) which can be snap-fastened over each other. Each half-
shell (1) comprises a closing-off peripheral edge (4) equipped with at least two tenons (5, 6) with a rebate (rabbet) (13, 14), which are diametrically
opposed and extend the edge (4). Two half-mortices (7, 8) are hollowed out in the diametrically opposed parts of the edge between the successive
tenons (5, 6). It is thus possible to produce two identical half-shells. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le boîtier selon l'invention est formé de deux demi-coques identiques à rebords (4) encliquetables l'un sur l'autre. Chaque demi-coque (1) comprend
un rebord périphérique d'obturation (4) muni d'au moins deux tenons (5, 6) à feuillure (13, 14), diamétralement opposés et prolongeant le rebord (4).
Deux demi-mortaises (7, 8) sont creusées dans des parties diamétralement opposées de rebord entre les tenons (5, 6) successifs. On peut ainsi
réaliser deux demi-coques identiques. <IMAGE>
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